
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 1. 7. 2021 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D. 

 

 
1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 

- Kolegium schválilo náhradní termín výjezdního zasedání do Křtin na 22.–23. 10. 2021. 
- Paní děkanka a paní proděkanka Goliášová se za HF JAMU zúčastní konference 

pořádané MŠMT ohledně postoje vysokých škol při mimořádných situacích. Konference 
se bude konat 7.–8. 9. 2021 v Praze. Paní děkanka navrhla sladění postojů různých 
součástí JAMU. Bude kontaktovat svého kolegu, děkana Petra Francána. 

- Informovala o závěrech pracovní skupiny, která řeší rekonstrukci Astorky. 
- Plánuje reorganizaci využití generálních klíčů do budovy HF JAMU (dle funkcí).  
- Informovala o žádosti na zavedení oboru harfy. KD se shodlo, že HF momentálně nemá 

k dispozici zázemí pro tento obor. 
- KD prodiskutovalo možnost nominace pedagogů HF na ceny MŠMT. 
- Doktorand HF R. Hanousek zažádal o podporu HF (20 studentů a prostory) pro akci 

konanou se skladatelem Braxtonem na podzim letošního roku. KD navrhuje projekt 
podpořit, pokud R. Hanousek vypracuje relevantní podklady a výstupy tohoto projektu. 

- Informovala o možném propojení s univerzitou a operou v Lipsku (komorní opera nebo 
muzikálové nebo jiné komorní představení). 
 

2. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- KD schválilo návrh na volitelné předměty: Hra na violu da gamba a Elektroakustické bicí 

nástroje I, II. 
- Byla provedena reorganizace předmětu Hra na obligátní klavír (zajistila KKI – 

prof. MgA. Jiraský, Ph.D., MgA. Ignatova). 
- Informovala o jednání ohledně aktualizace Studijního a zkušebního řádu. Tento nově 

přepracovaný SZŘ bude dále předán ke schválení na ministerstvo tak, aby od začátku 
nového akademického roku mohl vejít v platnost. Další jeho aktualizace budou postupně 
zaváděny. 

-  
3. Informace Ing. Vondráčkové: 

- Seznámila KD se změnou v obsahu i organizace interní soutěže FRVUČ, která se bude 
řídit novou směrnicí o Fondu podpory strategického rozvoje vzdělávací činnosti. Nově 
nebude možné podávat projekty individuálně – žadatelem nebude zaměstnanec nebo 
student, ale součást JAMU, v našem případě tedy HF. Všichni pedagogové a studenti 
obdrží o této situaci informační mail od projektového oddělení. Další informace 
a upřesnění budou poskytnuty vedoucím kateder po prvním KD, tj. po 9. 9. 2021. 

- Pro PR aktivity KD schválilo pořízení digitálního totemu, který bude primárně umístěn ve 
foyer HF. 

- Požadavky na personální zabezpečení AVS. Od Bc. Pejchy se očekává vypracovaná 
analýza. 

- Byli najmenováni zástupní příkazci operací a správci rozpočtu na léto. 
- K 30. 6. byla provedena Inventarizace pokladního zúčtovacího střediska na Správě budov 

a majetku. 
- Ing. Fráňová z rektorátu bude přes léto navštěvovat ústřední spisovnu na HF. 

 
4. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 



 

 

 

- KD schválilo předloženou verzi SZ HF a PRSZ HF; prod. Lyko předloží oba dokumenty ke 
schválení AS HF. 

- KD schválilo pilotní projekt KHHV v rámci CRP Distanční vzdělávání „Hudba a hudební 
kultura českých zemí“ jako volitelný předmět HF. 

- KD schválilo volitelný předmět DSP „Artistic research“, který nahradí stávající volitelný 
kurz „Hudebně historický výzkum“. 

- Vyhlášen další ročník FRVČ (viz příslušný dokument na webu JAMU a HF JAMU). 
- Vydáno nové číslo odborného časopisu HF JAMUsica, viz: https://jamusica.jamu.cz/ 

 
5. Informace prof. MgA. Petráše: 

- V JAO končí stážové v místo E. Kratěnové, k 1. 7. ji nahradí B. Toiflová.  
- 28. 6. proběhla výběrová přehrávka studentů o vystoupení s orchestrem pro akademický 

rok 2021/2022, ze 30 uchazečů bylo vybráno 13 sólistů. Další přehrávka se bude konat 
v únoru. 

- Stipendia pro hudebníky na promocích: Marcel Fuksa, Petr Čižinský, Jaroslav Nakládal, 
Josef Otrhálek, Radek Novák – KD se shodlo, že bude vyplaceno stipendium ve výši 
1.000 Kč na studenta. 

- Probíhají schůzky s MgA. Svobodovou a doc. Pešl Šilerovou ohledně plánované akce 
s Pražskou konzervatoří (viz zápis z Kolegia děkanky 2. 6. 2021). 

 
 

Příští řádné KD proběhne ve čtvrtek 9. 9. 2021 v 9.30. 
. 

 

Zapsala     Verifikovala 

Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

     Děkanka HF 


